

NON-DEPARTMENTAL INFORMATION

Euro Bridge

The next bridge evenings will be held on Wednesday February 19, March 5 and March 19 in the Crush Lobby. Play will start at 7:45 p.m. sharp. For further information and registration please contact Lou Bérubé at 995-7931 or Gloria McArthur at 994-3535.

Avoid March 1 Rush

Members of the Department who intend to contribute to a Registered Retirement Savings Plan at the Pearson Building Branch of the Royal Bank are advised to do so now in order to avoid the March 1 rush.

RENSEIGNEMENTS DIVERS

Soirées de bridge de l'organisation récréative

Les prochaines soirées de bridge auront lieu les mercredi 19 février, 5 mars et 19 mars dans le foyer de la salle des conférences. Les parties débiteront dès 19 h 45. Pour plus de renseignements et pour s'inscrire, appelez Lou Bérubé au 995-7931 ou Gloria McArthur au 994-3535.

Évitez la ruée du 1^{er} mars

On conseille aux employés qui veulent contribuer à un Régime enregistré d'épargne retraite à la Succursale Pearson de la Banque Royale de le faire dès maintenant pour éviter la ruée du 1^{er} mars.